
 

 

Referat af forældrerådsmøde d. 21. november 2019 

Deltagere: 

Niels, Rikke, Katrine, Louise, Søren, Josephine, Louise, Lisa 

1. Konstituering af forældreråd  

Formand for forældrerådet: Niels fortsætter  

Suppleant: Rikke overtager posten fra Katrine 

 

2. Repræsentanter til bestyrelse  

Repræsentant til bestyrelsen: Rikke overtager posten fra Katrine  

Nuværende suppleant: Niels fortsætter 

 

3. Kort nyt fra pædagogisk leder 

Al personale er fordelt på stuerne. God personaletrivsel 

Svend Åge starter 1. Januar 

Nina og Winnie kommer tilbage efter uddannelse på seminariet 

 

Input til pædagogisk leder: 

• Der har været en smule usikkerhed omkring hvilke voksne, der tilhører de forskellige stuer.  

Klar og entydig kommunikation efterspørges, også gerne ift de ekstra og gode indsatser, der er 

sat ind ift særligt ramte stuer 

• Eftermiddagssamling i vuggestuen kan virke en smule kaotisk, og der opleves en del uro. 

Tilsvarende har været tilfældet ifm morgensamlinger henover sommerperioden, hvor det har 

været svært at tilpasse personale ift lukkeperioden 

• Tilkendegivelse af ferie: Grundet personaleplanlægning skal ferie meldes ind i meget god tid, og 

mange forældre tilkendegiver ikke, hvornår der holdes ferie. 

Fremadrettet ønsker man at indmelde en foreløbig tilkendegivelse af ferie via stuerne, frem for 

KbhForældre, mhp nemmere personaleplanlægning 

 

4. Status på fusion 

Ifm indlevering af ny læreplan, har der været miskommunikation med forvaltningen.  

Grundet sammenlægning af institutionerne d. 1/5 og deadline allerede d. 1.10, meddelte Lisa 

forvaltningen, at det ikke var muligt at have en endelig læreplan klar på så kort tid.  

Efterfølgende har forvaltningen meddelt at dette ikke var tilfredsstillende. Lisa udarbejder derfor 

læreplanen, baseret på møder med personalet. Pædagoger skal involveres så meget som muligt, og 

der bør være en rød tråd ml vuggestue og børnehave.  

 

5. Nedlægning af hegn ml vuggestue og børnehave 

Umiddelbart efter nedlægningen: Dele af personalet har givet udtryk for, at der ikke har været 

klare retningslinjer for, hvordan opsyn skal foregå og hvad rammerne er. 

Der er blandt personalet opsat koordineringsmøder mhp at definere rammerne for dette. 

 



6. Fødselsdage  

Hvordan skal det foregå nu hvor stuerne er aldersintegreret, og hvordan sikres det, at ingen børn 

overses?  

Forældre har udtryk forvirring omkring hvem der kan/bør inviteres, og at det kan være en 

udfordring pga store aldersforskelle. 

Forældrerådets anbefaling er, at fødselsdage holdes for storegruppen. Argumenter herfor er bl.a., 

at fødselsdagssammenkomster vil være mest aktuelt i denne aldersgruppe, og at det vil være 

nemmere at forklare børnene, at fødselsdage afholdes, når man kommer i storegruppen. 

Derudover vil det skabe et tværgående fællesskab, da denne gruppe i forvejen samles på tværs af 

stuer.  

Man er velkommen til at holde fødselsdage for børn, der endnu ikke indgår i storegruppen, men så 

bør alle børn fra stuen inviteres mhp ikke at vælge nogle til fremfor andre. 

 

7. Luciaoptog, sommerfest og andre arrangementer 

Der afholdes personalemøde vedrørende traditioner d. 27/11.  

Derefter meldes dato ud vedr. Luciaoptog/Julearrangement + plan for fremtidige 

traditioner/arrangementer. 

 

8. Til/Fra forældrebestyrelsen 

• Tilsyn: udmelding at det er blevet bedre hele vejen rundt ift sidste år. Der kommer til at være 

en anden proces fremadrettet mhp at gøre processen mere transparent/offentligt tilgængelig 

• Status på økonomi: Der har været et lille overskud i klyngen, som er fordelt ud på alle 

institutionerne. Dette er eksempelvis gået til nyt gulv i Poppelhuset, nanobord, nyt legetøj i 

både børnehave og vuggestue, mm. 

• Opfølgning på sprogprojekt og sygefraværsprojekt: Der er udveksling mellem institutionerne 

om hvordan det skal køres fremadrettet 

 

9. Punkter til næste møde 

• Opfølgning på traditioner 

• Opfølgning på eftermiddagssamlinger i vuggestuen 

• Status på læreplan 

 

10. Eventuelt 

... 

 

 

 

Niels.kaas@yahoo.com 


